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PROTOKÓŁ NR 179/2022 
z posiedzenia Zarządu Powiatu Czarnkowsko -Trzcianeckiego 

z dnia 08 września 2022 r. 

W dniu 08 września 2022 r. o godz. 9.00 w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie  rozpoczęło 
się CLXXIX posiedzenie Zarządu Powiatu Czarnkowsko - Trzcianeckiego. 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Sławomir Kryger – z-ca Przewodniczącego Zarządu, 
2. Włodzimierz Ignasiński – członek Zarządu, 
3. Waldemar Pawłowski  – członek Zarządu, 
4. Jan Pertek – członek Zarządu. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: Sekretarz Powiatu, Skarbnik Powiatu, naczelnicy 
Wydziałów i pracownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Mienia Powiatu w Starostwie 
Powiatowym w Czarnkowie wg. listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

Wicestarosta Sławomir Kryger powitał zebranych i tym samym rozpoczął CLXXIX posiedzenie 
Zarządu stwierdzając, iż w dzisiejszym posiedzeniu uczestniczy 4 członków Zarządu ( nieobecny Feliks 
Łaszcz). 

Następnie przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 
1. Sprawy z zakresu współpracy społecznej: 

1) prośba Polskiego Związku Emerytów, Rencistów i Inwalidów w Trzciance o zawarcie aneksu 
do umowy na realizację zadania publicznego powiatu w 2022 roku, 

2) prośba Stowarzyszenia Wielkopolska Akademia Sztuk Walki o pomoc w organizacji 
wydarzenia pn. Seminarium Szkoleniowe Wielkopolskiej Akademii Sztuk Walki”. 

2. Sprawy z zakresu gospodarowania mieniem powiatu: 

1) zapytanie Czarnkowsko-Trzcianeckiej Lokalnej Grupy Działania o możliwość postawienia 
ścianki działowej w jednym z najmowanych pomieszczeń biurowych, 

2) prośba dyrektora Zespołu Szkół w Trzciance o wyrażenie opinii w sprawie bezpłatnego 
użyczenia pomieszczenia w szkole na potrzeby usług higieny szkolnej i podjęcie uchwały   
w tej sprawie. 

3. Sprawy z zakresu edukacji: 

1) wniosek dyrektora PPP w Trzciance o wyrażenie zgody na zatrudnienie emerytowanego 
nauczyciela na stanowisku logopedy, 

2)  wniosek dyrektora PPP w Trzciance o wyrażenie zgody na przydzielenie 
ponadwymiarowych godzin w ramach wakatu pedagoga. 

4. Sprawy z zakresu komunikacji: 

1) wniosek osób fizycznych o rozłożenie na raty zaległości w płatności decyzji o nałożeniu kary 
pieniężnej z tytułu naruszenia obowiązku zawiadomienia organu o zbyciu pojazdów   
i podjęcie uchwały w tej sprawie, 

2) informacja Nadzwyczajnego Zgromadzenia Wspólników PKS Spółka z o. o. w Wałczu   
o postawieniu Spółki w stan likwidacji i realizacji do końca 2022 roku dotychczasowego 
rozkładu jazdy. 

5. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia. 

6. Sprawy różne. 
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Wicestarosta zapytał, czy ktoś z obecnych chciałby złożyć wniosek w sprawie zmiany porządku 
posiedzenia? 

Zmian nie zgłoszono. 

Proponowany porządek posiedzenia został przez członków Zarządu przyjęty i stanowi załącznik 
nr 2 do niniejszego protokołu.  

Ad.1 

Sprawy z zakresu współpracy społecznej: 

1) prośba Polskiego Związku Emerytów, Rencistów i Inwalidów w Trzciance o zawarcie aneksu 
do umowy na realizację zadania publicznego powiatu w 2022 roku, 

Zarząd rozpatrzył prośbę ( zał. nr 3 ) Zarządu Polskiego Związku Emerytów, Rencistów   
i Inwalidów  w Trzciance o zawarcie aneksu do umowy na realizację zadania publicznego powiatu w 2022 
roku tj. Pikniku integracyjnego w Piecniku, który miał się odbyć w dniu 10 września br. Proponowana 
zmiana dotyczy planu i harmonogramu działań  w zakresie miejsca wykonania zadania – sala wiejska   
w Niekursku i terminu wykonania zadania do 31 października 2022 r., przy jednoczesnym zachowaniu 
wysokości udzielonej przez Powiat dotacji.  

Zarząd wyraził zgodę na zawarcie aneksu w ww. zakresie.  

2) prośba Stowarzyszenia Wielkopolska Akademia Sztuk Walki o pomoc w organizacji 
wydarzenia pn. Seminarium Szkoleniowe Wielkopolskiej Akademii Sztuk Walki”, 

Zarząd rozpatrzył prośbę ( zał. nr 4 ) Stowarzyszenia Wielkopolska Akademia Sztuk Walki   
o pomoc w organizacji wydarzenia pn. „Seminarium Szkoleniowe Wielkopolskiej Akademii Sztuk Walki”. 
Całkowity koszt organizacji seminarium, w tym koszty promocji i koszty poczęstunku regeneracyjnego 
oraz koszty związane z przyjęciem i zaangażowaniem Mistrzów, kształtują się na poziomie ok. 10 tys. zł. 
Około 4 tys. zł zostanie pokryte z wpływów od adresatów zadania w postaci opłat za udział   
w seminarium. Pozostałą kwotę 6 tys. zł Stowarzyszenie stara się pozyskać w postaci finansowego    
i rzeczowego lub osobowego wsparcia lokalnych podmiotów gospodarczych z miejscowości, w których 
prowadzą treningi.  

Zarząd postanowił udzielić wsparcia przy rozpropagowaniu informacji o seminarium na stronach 
powiatowych oraz przekazać w celach promocyjnych gadżety powiatowe.  

W kwestii wsparcia finansowego wnioskodawca poinformowany zostanie o tym, że zgodnie   
z obowiązującymi przepisami wynikającymi z ustawy o działalności pożytku publicznego   
i o wolontariacie, Stowarzyszenie może ubiegać się o środki publiczne na w/w cel w drodze otwartego 
konkursu ofert. Ogłoszenia powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego o konkursach zamieszczane 
są na powiatowej stronie internetowej (www.czarnkowsko-trzcianecki.pl), stronach Biuletynu Informacji 
Publicznej (www.bip.czarnkowsko-trzcianecki.pl) oraz na tablicy ogłoszeń w siedzibie Starostwa 
Powiatowego  w Czarnkowie. Zwyczajowo konkurs ogłaszany jest na przełomie grudnia/stycznia każdego 
roku.  

Ad.2 

Sprawy z zakresu gospodarowania mieniem powiatu: 

1) zapytanie Czarnkowsko-Trzcianeckiej Lokalnej Grupy Działania o możliwość postawienia 
ścianki działowej w jednym z najmowanych pomieszczeń biurowych, 

Zarząd zapoznał się z zapytaniem ( zał. nr 5 ) Czarnkowsko-Trzcianeckiej Lokalnej Grupy 
Działania o możliwość postawienia ścianki działowej w jednym z najmowanych pomieszczeń biurowych, 
w budynku przy ul. Kościuszki 88, celem wyodrębnienia osobnego pomieszczenia biurowego.   
W przypadku otrzymania pozytywnej decyzji, Czarnkowsko-Trzcianecka LGD deklaruje, iż koszty remontu 
przewidziane są po ich stronie.  



3 

 

Pracownica Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Mienia Powiatu wyjaśniła, że temat 
przekonsultowano z Wydziałem Budownictwa i Architektury oraz Powiatowym  Inspektoratem Nadzoru 
Budowlanego i nie ma przeciwskazań do tego aby ścianę postawić. 

W związku z powyższym Zarząd Powiatu również nie widział problemu aby postawić dodatkową 
ściankę działową, jednak poproszono pracownika Wydziału o przekazanie LGD, aby sprawdziła, czy 
wydzielone pomieszczenie będzie odpowiadało wymogom BHP.  

2) prośba dyrektora Zespołu Szkół w Trzciance o wyrażenie opinii w sprawie bezpłatnego 
użyczenia pomieszczenia w szkole na potrzeby usług higieny szkolnej i podjęcie uchwały   
w tej sprawie, 

Zarząd rozpatrzył prośbę ( zał. nr 6 )  dyrektora Zespołu Szkół w Trzciance o wyrażenie opinii   
w sprawie bezpłatnego użyczenia pomieszczenia w szkole na potrzeby usług higieny szkolnej. 
Pomieszczenie użyczane jest przez Podmiot Leczniczy od 2018 roku. Prośba dotyczy użyczenia na kolejny 
rok.  

Zarząd wyraził zgodę na użyczenie pomieszczenia na okres od 1 września 2022r. do 31 sierpnia 
2023r. podejmując w tym zakresie stosowną uchwałę.  

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. 

W obecności 4 członków Zarządu: 

- 4 głosy za podjęciem uchwały,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących.  

W związku z powyższym Uchwała Nr 534/2022 została podjęta i stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 
protokołu. 
 W sprawach z zakresu gospodarowania mieniem powiatu Wicestarosta przekazał informację, iż 
w dniu 9 września br. nastąpi odebranie robót wykonanych przy rozbiórce hali magazynowych po byłych 
Warsztatach Zespołu Szkół w Krzyżu Wlkp.   

Ad.3 

Zarząd przystąpił do rozpatrzenia spraw z zakresu edukacji: 

1) wniosek dyrektora PPP w Trzciance o wyrażenie zgody na zatrudnienie emerytowanego 
nauczyciela na stanowisku logopedy, 

Zarząd rozpatrzył wniosek ( zał. nr 8 ) dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej   
w Trzciance o wyrażenie zgody na zatrudnienie emerytowanego nauczyciela na stanowisku logopedy,  
 w wymiarze ½ etatu od 01.10.2022 r. do 31.08.2023 r.  

Wniosek rozpatrzono pozytywnie. 

2)  wniosek dyrektora PPP w Trzciance o wyrażenie zgody na przydzielenie 
ponadwymiarowych godzin w ramach wakatu pedagoga, 

Zarząd rozpatrzył wniosek ( zał. nr 9 ) dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej   
w Trzciance o wyrażenie zgody na przydzielenie godzin ponadwymiarowych w ramach wakatu pedagoga 
dwóm pracownikom Poradni, każdemu po 5 godzin dydaktycznych, na rok szkolny 2022/2023.  

Wniosek rozpatrzono pozytywnie. 

 W sprawach z zakresu edukacji naczelnik Wydziału Edukacji poinformował Zarząd, że 
zakończono prace remontowe pomieszczeń w Zespole Szkół w Czarnkowie z przeznaczeniem na gabinet 
stomatologiczny. Do wykonania pozostaje krótki 30 cm podjazd dla niepełnosprawnych, co wiązało się 
będzie z poniesieniem dodatkowych kosztów. Teraz gabinet będzie wyposażany, a krokiem następnym 
będzie uzyskanie kontraktu z NFZ na świadczenie usług stomatologicznych.  
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Ad.4 

Sprawy z zakresu komunikacji: 

1) wniosek osób fizycznych o rozłożenie na raty zaległości w płatności decyzji o nałożeniu kary 
pieniężnej z tytułu naruszenia obowiązku zawiadomienia organu o zbyciu pojazdów   
i podjęcie uchwały w tej sprawie, 

  Zarząd rozpatrzył wniosek ( zał. nr 10 ) osób fizycznych o rozłożenie na cztery raty zaległości   
w wysokości 916,00 zł w płatności decyzji o nałożeniu kary pieniężnej z tytułu naruszenia obowiązku 
zawiadomienia organu o zbyciu pojazdów, ze względu na trudną sytuację finansową. 

  Zarząd przychylił się do prośby wnioskodawcy podejmując w tym zakresie stosowną uchwałę.  

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. 

W obecności 4 członków Zarządu: 

- 4 głosy za podjęciem uchwały,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących.  

W związku z powyższym Uchwała Nr 535/2022 została podjęta i stanowi załącznik nr 11 do niniejszego 
protokołu. 

2) informacja Nadzwyczajnego Zgromadzenia Wspólników PKS Spółka z o. o. w Wałczu   
o postawieniu Spółki w stan likwidacji i realizacji do końca 2022 roku dotychczasowego 
rozkładu jazdy, 

Starosta na poprzednim posiedzeniu sygnalizował problem związany z postawieniem w stan 
likwidacji PKS Wałcz, które to przedsiębiorstwo obsługiwało pod względem komunikacji w dużej części 
teren powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego. Natomiast w dniu dzisiejszym zapoznano się już z oficjalną 
informacją ( zał. nr 12 ) w tej sprawie. Nadzwyczajne Zgromadzenie Wspólników PKS Spółka z o. o.   
w Wałczu  postanowiło o rozwiązaniu spółki oraz postawieniu jej w stan likwidacji z dniem 1 września 
2022 r. Komunikacja pasażerska będzie prowadzona wg. dotychczasowego rozkładu jazdy do końca 2022 
roku. 
Jest to bardzo duży i poważny problem, który ograniczy, a wręcz uniemożliwi dotarcie mieszkańców 
powiatu do różnego rodzaju instytucji, a przede wszystkim uniemożliwi dojazd uczniów do szkół 
ponadpodstawowych, stąd trzeba szukać innych rozwiązań. Jak poinformował Wicestarosta, wspólne ze 
Starostą spotykają się w dniu 13 września br. z przedstawicielami  z PKS Pila, które to Przedsiębiorstwo  
może chociaż po części będzie mogło zabezpieczyć przewozy na likwidowanych trasach, tak aby   
w pierwszej kolejności zabezpieczyć dojazd młodzieży do szkół.  

Naczelnik Wydziału Edukacji dopowiedział, iż wystąpił z prośbą do dyrektorów szkół 
ponadpodstawowych o podanie informacji, ilu uczniów dojeżdża do szkół i na jakich trasach. 

Naczelnik Wydziału Komunikacji poinformował członków Zarządu, iż w trakcie przygotowania 
jest pismo skierowane do PKS Wałcz o przekazanie danych na temat potoku podróżnych na konkretnych 
liniach autobusowych, co może pomóc Powiatowi przy ewentualnym tworzeniu nowych sieci połączeń. 

 Zarząd do tematu powróci po rozmowach z PKS Piła.  

Ad.5 

Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia. 

  Zarząd przyjął protokół z ostatniego posiedzenia, tj. z dnia 01 września 2022 r., nie wnosząc 
żadnych uwag.  

Ad.6 

Sprawy różne. 

Wicestarosta poinformował Zarząd, iż Zarząd Dróg Powiatowych dokonał wyboru 
najkorzystniejszej oferty na realizację zadania „Przebudowa mostu nr 13/30005593 w ciągu drogi 
powiatowej nr 1337P miejscowości Mężyk” – prace budowlane. Najkorzystniejszą ofertą  okazała się 
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oferta złożona przez Firmę STRABAG Sp. z o.o. Pruszków. Kolejnym krokiem będzie wystąpienie do 
Banku Gospodarstwa Krajowego o promesę wstępną i podpisanie umowy z wykonawcą na realizację 
zadania.  

Wicestarosta poinformował również o tym, że ZDP przystąpił do odbioru zadania  „Rozbudowa 
drogi -  ścieżki rowerowej Krzyż Wlkp. – Drawsko przy drodze powiatowej nr 1323P”.  Inspektor Nadzoru 
zgłosił drobne rzeczy do poprawy, które trzeba wykonać, co jest w trakcie realizacji. Otwarcie nowo 
wybudowanej ścieżki rowerowej zaplanowano na dzień 23 września br.  

Na tym posiedzenie i protokół z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 08 września 2022 r. 
zakończono. Termin kolejnego posiedzenia Zarządu zaplanowano na dzień 15 września 2022 r. 

Protokołowała 

Małgorzata Pompała      Podpisy członków Zarządu 

Feliks Łaszcz ……………………………….. 

Sławomir Kryger ………………………….. 

  Włodzimierz Ignasiński …………………. 

Waldemar Pawłowski …………..……… 

Jan Pertek ………………………………….. 

   

   

 

 


